
 

                   

Produktová komisia  Ministerstva investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 
Záznam zo zasadnutia  

Účastníci  
Účel stretnutia:  Produktová idea „Once Only Technical 

Standard 
Produktová idea „Konsolidovaná Analytická 
Vrstva 

Trvanie  1h  

Miesto stretnutia:  budova MIRRI SR – 

zasadačka Záruby / 

online TEAMS 

Dátum  12.1.2024 Čas  13:00 – 14:00 

Meno a Priezvisko: Pozícia  OVM 

Prítomní: Členovia s hlasovacím právom  

Andrea Ubrežiová Predsedkyňa produktovej komisie MIRRI 

Daniela Mesková Vedúca oMŽS MIRRI 

Dominika Orthová Poverená vedením BRISK MIRRI 

Michal Mikuš Poverený vedením oDK MIRRI 

Jana Brtková Poverená vedením oBAT MIRRI 

Prítomní:  Bez hlasovacieho práva OVM 

Ľubomír Gabaj Architekt – oSBAA – Prezentujúci NASES 

Andrej Fukas Dátový analytik – oDK – Prezentujúci NASES 

Katarína Jurinová Produktový manažér – oDE - Prezentujúca MIRRI 

Lenka Mitáková Zástupca NASES MIRRI 

Ján Goffa Zástupca NASES MIRRI 

Kevin Richter Produktový manažér NASES 

Anton Svetlošák  Vedúci oSBAA, predseda ARB MIRRI  

   

   

Neprítomní:  Oľga Duľová  SK IT 

 Peter Harvaník - Riaditeľ sekcie informačných 
systémov a IT architektúry   

NASES 

   

 

 



 

Agenda  

  

Program zasadnutia:  
 

1. Overenie prítomných členov  
2. Predstavenie nových členov komisie 
3. Once Only – Technical System 
4. Konsolidovaná Analytická Vrstva  

 
Predstavenie nových členov komisie:  

- Michal Mikuš – novovymenovaný zástupca s hlasovacím právom za dátovú kanceláriu 
- Dominika Orthová – novovymenovaná zástupkyňa s hlasovacím právom za BRISK 
- Oľga Duľová – novovymenovaná zástupkyňa zástupcu dodávateľa SK IT.  

 
3. Bod programu – Once Only Technical System 

- Prezentácia produktovej idey – Katarína Jurinová, oDE 
 
3.1 Myšlienka:  

- Vychádza z nariadenia EÚ, Single Digital Gateway (SDG) 
- V súčasnosti neexistuje systém, ktorým by slovenské úrady mohli takto požadované dáta a dokumenty 

pre občanov poskytovať  
3.2 HL informácie k projektu:  

- Prebehlo odprezentovanie prototypu 
- Reštart programu Q1 2024 – Q2 2025 (projekt je v súčasnosti v oneskorení) 
- Vývoj diela: customizovaným vývojom, nie je znalosť o existujúcom krabicovom riešení (môžeme zvážiť 

možnosť využitia niektorých komponentov iných krajín) 
- Koneční používatelia FO, PO, FO – PO z EÚ, aj orgány verejnej moci 
- EÚ identifikovala 21 životných udalostí (potrebná analýza - ktoré z nich bude potrebné prepojiť s našimi 

vybranými životnými situáciami) 
- Predpoklad verejného obstarávania v súvislosti s OOTS – 6 mesiacov  
- Plán prezentovať projektový zámer na PK je 17.1.2024 

3.3 Otázky, podnety a návrhy v rámci diskusie:  
- Lenka Mitáková:  

a) Dotknutými modulmi v rámci OOTS bude aj modul elektronických formulárov – aká je predstava 
o zmenách, ktoré budú vyžadované? Tak na strane špecializovaných OVM alebo na portáli ÚPVS?  
Problematika bude predmetom riešenia architektonickej komisie, ale: Formuláre – do centrálneho 
riešenia by sa mala pridať časť, ktorá bude komunikovať s OOTS. Pri týchto zmenách by sa ale mal 
zohľadniť aj KS - konštruktor správ. Zmeny budú pridané iba do vybraných formulárov v súvislosti 
s vybranými ŽS z EÚ a Slovenskej republiky. 

- M. Mikuš: 
- a) V prípade OOTS nemôžeme problematiku poskytovania údajov-dôkazov smerom do iných 

členských štátov EÚ zužovať iba na zákon proti byrokracii (č. 177/2018); rozsah je širší. SR má 
povinnosť podľa článku 14 ods. 2 nariadenia SDG poskytovať všetky údaje, ktoré sa vymieňajú medzi 
OVM elektronicky (v strojovo spracovateľnom formáte) a automatizovane. Nejde teda iba o údaje 
poskytované prostredníctvom IS CSRÚ, ale treba identifikovať a zmapovať tiež priame integrácie, 
ktorými si OVM vymieňajú údaje mimo IS CSRÚ (stále sa to, bohužiaľ, deje).  

- GRS/ŠT II: 
a) Ako je zmapovaný vplyv OOTS na ostatné systémy – aký je najväčší dopad? 1. Predovšetkým na 
formuláre poskytované v rámci centrálneho riešenia, 2. Výrazný dopad je na IS CSRÚ/CIP, vďaka, 
ktorým budeme sťahovať dáta (integračné požiadavky). 

- b) V akom stave sú v prípade OOTS napríklad OVM? Je potrebné zvážiť možnosť, že išli možno vo 
svojej línii a už majú niečo nastavené. 
Odpoveď: Komunikácia s inými členskými krajinami je cez eDelivery, ale môže byť, že OVM idú svojou 
komunikáciou, ale nie je to cez centrálne riešenie cez OOTS.  

- c) Musíme nejakým spôsobom upraviť zákon? Odpoveď: Legislatívne nariadenie na úrovni EÚ má 
väčšiu silu ako zákon, to znamená že text nariadenia EÚ platí pre OVM bez toho, aby sa musela prijať 
národná legislatíva. 

- d) Máme už prvotnú analýzu koľko OVM a čo všetko zasiahne (v zmysle prvých 21 životných udalostí 
definovaných EÚ): 1) máme prvotnú analýzu – potrebujeme identifikovať prvé dôkazy čo treba 
akceptovať, z toho vypadne zoznam OVM na Slovensku a potom ktorým OVM v zahraničí. V prípade, 
že poskytovateľom údajov sme my, robila sa analýza či dáta, ktoré potrebujeme poskytovať sú na 
CSRÚ?  



 
Odporúčanie:  
Urobiť zoznam koncových služieb, ktoré existujú alebo ktoré musia vzniknúť (počet formulárov, ktoré 
musia prejsť zmluvou).  

 
4 Bod: Konsolidovaná analytická vrstva  

- Prezentácia produktovej idey – Ľubomír Gabaj, Andrej Fukas 
 
4.1 Otvorené otázky:  

- Michal Mikuš: Projekt KAV – Pôvodný rozsah Projektu KAV bol podstatne širší v porovnaní s dodaným 
rozsahom KAV (IS KAV). Napr. v pôvodnom projekte KAV malo byť urobených 16 use casov, ktoré 
mali byť dostupné analytickým jednotkám pre výkon analytickej činnosti.  

- Úloha: Prebrať s odd. Dátovej kancelárie pôvodný rozsah Projektu KAV s možnosťou zapracovania do 
súčasného riešenia (v priebehu etapy 2 a 3). Preveriť, či existujú benefity z pôvodného zadania.  

 

 

 

Priebeh zasadnutia 

 

 

Úloha (U) 
Rozhodnu-
tie (R) 
Informácia 
(I) 

Znenie Zodpovedný Termín 

U1 V rámci ďalšej analýzy OOTS potrebné zohľadniť dopad na modul 
elektronických formulárov a na konštruktor správ ( v súčinnosti s 
NASES)  

Katarína 

Jurinová / Ivan 

Stračiak  

15.2.2024  

U2 Prerokovať a schváliť ďalší postup zabezpečenia riešenia 
pre KAV na architektonickej komisii  
 

Ľubomír 

Gabaj/Andrej 

Fukas 

T: 16.1.2024 

U3 Prebrať s dátovou kanceláriou bývalú víziu s možnosťou 
zapracovania do súčasného riešenia. Preveriť, či existujú benefity 
z pôvodného zadania  (predpoklad pre schválenie). 
 
Doplnenie: Na Projektovej komisií došlo k zadaniu úlohy na vypracovanie 
GAP analýzy dodania Projektu KAV vo vzťahu k štúdií uskutočniteľnosti.  

Ľubomír 

Gabaj/Andrej 

Fukas 

T: 2.2. 2024 

R Produktová komisia schvaľuje produktovú ideu OOTS 5 z 5tich 12.1. 2024 

R Produktová komisia schvaľuje produktovú ideu KAV 5 z 5tich 12.1. 2024 

    

    

 

Schválenie 
 

Záznam zo zasadnutia bude zaslaný všetkým prítomným členom Produktovej komisie a prizvaným 

osobám. Pripomienky a návrhy k tomuto záznamu je potrebné vzniesť do 31.1.2024, po tomto termíne 

bude tento záznam považovaný za záznam zo zasadnutia bez pripomienok jednotlivých členov 

Produktovej komisie. 

 



 
Meno a Priezvisko Podpis schvaľovateľa 

Andrea Ubrežiová 
Dátum: 12.1.2024 
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